



File / Dossier : Commercial Radio Stations – Reproduction (2012-2018) /  
Stations de radio commerciale – Reproduction (2012-2018)

December 14, 2018

**[CB-CDA 2018-226]**

**NOTICE OF THE BOARD**

The Copyright Board has rendered the Decision **[CB-CDA 2018-225]** certifying the statement of royalties to be collected from commercial radio stations for the reproduction of musical works, of sound recordings and of performers' performances for the years 2012 to 2018.

The tariff will be published in the *Canada Gazette* tomorrow, Saturday, December 15, 2018.

The reasons for the decision along with the certified tariff are now posted on the Board's [website](#).

\*\*\*\*\*

**AVIS DE LA COMMISSION**

La Commission du droit d'auteur a rendu la décision **[CB-CDA 2018-225]** homologuant le tarif des redevances à percevoir des stations de radio commerciale pour la reproduction d'œuvres musicales, d'enregistrements sonores et de prestations d'artistes-interprètes pour les années 2012 à 2018.

Le tarif sera publié dans la *Gazette du Canada*, demain le samedi 15 décembre 2018.

Les motifs de la décision ainsi que le tarif homologué sont maintenant disponibles sur le [site web](#) de la Commission.